
   
 

Jihočeský krajský atletický svaz  

 

záznam z jednání  dne 1. 12. 2014 v Táboře - Oponentury článků péče o talentovanou 

mládež ČAS 

 
přítomni: Pavel Novák, Kateřina Bahenská, Tomáš Najbrt, Jiří Šorm, Tomáš Purman, David Bor, Urs 

Gysel, Petra Kuželková 

 

Tak jako každý rok i letos proběhlo během podzimu hodnocení článků talentované mládeže /ČPTM/, 

sportovní centra mládeže /SCM/ a sportovní gymnázia /SG/. 

Proběhlo důkladné písemné zhodnocení těch článků talentované mládeže, na území.JKAS . 

 

Hodnocení článku talentované mládeže ČAS 

 

Název článku: Gymnázium České Budějovice, Česká 64 

Název oddílu/klubu: T. J. Sokol Č. Budějovice, Sokolský ostrov 1, České Budějovice 

Jiří Šorm informoval o vývoj možné změny spolupráce mezi ČOV, SG a ČAS a zřízení komise pří ČOV 

zabývající se legislativou a vztahem SG a ČAS. 

 

Tomáš Najbrt předložil hodnocení atletiky na SG za školní rok 2013-2014. 

1. Spolupráce SG s příslušným atletickým oddílem/klubem 

Spolupráce s atletickým oddílem je výborná. Trenéři SG jsou zároveň oddílovými trenéry. Atletický 

oddíl i SG vzájemně využívají sportovní vybavení, studenti SG v odpoledních hodinách trénují v době 

oddílových tréninků. SG spolupracuje s atletickým oddílem při organizování soustředění. 

Spolupráce SG s příslušným krajským atletickým svazem 

Spolupráce mezi SG a KAS probíhá prostřednictvím trenérů SG. Komunikace mezi KAS a trenéry SG 

je na dobré úrovni. 

2. Spolupráce SG se sportovním centrem mládeže (SCM) – komunikace s vedoucím trenérem SCM, 

počet zařazených členů aj. 

Spolupráce s SCM je na dobré úrovni. Komunikace s vedoucím trenérem SCM je bezproblémová. SG 

mělo ve školním roce 2013/2014 10 studentů zařazených do SCM. 

3. Spolupráce SG s Českým atletickým svazem  

Spolupráce probíhá přes trenéry SG a je bezproblémové. 

 

 

Název článku: Sportovní centrum mládeže 

název oddílu/klubu: TJ Vodní stavby Tábor, Bydlinského 2867, 390 02 Tábor 

 

Zhodnocena činnost SCM – Jihočeský kraj. Zachován systém přidělování finančních prostředků pro 

zařazené závodníky a následné vyúčtování těchto prostředků fakturací mateřských oddílů souhrnnou 

fakturou. Seznam navržených atletů byl předložen. Během sezóny 2014 byli vyřazení Dominik Kraus a 

Kateřina Jelínková. Návrh na 2015 jmenovitě probrán, konzultován a schváleno 29 z 35 navrhovaných 

atletů pro zařazení na rok 2015. Spolupráce s JKAS bez problémů, dění v SCM je pravidelně na jednání 

JKAS. Jména vybraných atletů budou přílohou tohoto zápisu. Zařazení do VSCM pro rok 2015 řešeno 

trenérskou radou ČAS. Pro rok 2016 budou zasílat návrhy na zařazení VT SCM do 30. 9. 2015. 

 



Název článku: SpS T. J. Sokol Č. Budějovice 

název oddílu/klubu: T. J. Sokol Č. Budějovice, Kubatova 1, České Budějovice 

 

Vedoucí trenér – Kateřina Bahenská - zaslala hodnocení SpS při T. J. Sokol Č. Budějovice. Ten 

zabezpečuje sportovní přípravu žáků ST a členů SpS (organizačně i tréninkově) vč.komunikace mezi ZŠ a 

oddílem, organizuje nábor do SpS (náborové závody a soutěže, oslovení škol, výběrové řízení). 

Předloženo hodnocení za rok 2013-2014 s požadovanými přílohami. Vše bylo zasláno v požadovaném 

termínu na JKAS a ČAS. 

Atletická příprava probíhala v zimě v atl .koridoru sp. haly, v létě na stadionu Sokola ČB. Trénink vedou 

Kateřina Bahenská, Petr Bahenský, Tomáš Najbrt, Ondřej Brynych, Vladimír Kratochvíl, Jiří Couf 

Hodnocení, plán - komentář:  

Spolupráce SpS s příslušným krajským atletickým svazem, JKAS projednal předložený materiál a navrhuje 

ponechat SpS, a to podle stávajících kritérií a dislokace. 

 

Název článku: SpS TJ Vodní stavby Tábor  

název oddílu/klubu: TJ Vodní stavby Tábor, Bydlinského 2867, 390 02 Tábor 

název školy: ZŠ a MŠ Tábor,Mikuláše z Husi 45 

 

Vedoucí trenérka Petra Kuželková předložila hodnocení SpS při TJ Vodní stavby Tábor za rok 2013-2014 

s požadovanými přílohami včetně tréninkového plánuna 2014-2015, celé hodnocení bylo zaslané 

v požadovaných termínech na JKAS a ČAS. 

Trénink vedou Petra Kuželková, Šárka Chládková, David Bor, Ctibor Cabadaj, Jiří Kadlec, Monika 

Mašková, Tereza Brazdová, Veronika Nerudová, Denisa Chládková, Jiří Smetana. 

Hodnocení, plán - komentář:  

Spolupráce SpS s příslušným krajským atletickým svazem, JKAS projednalo předložený a navrhuje ponechat 

SpS, a to podle stávajících kritérií a dislokace. 

Obě SpS se vyjádřila k možnosti sledování atletů po přechodu z kategorie žactva do vyšších kategorií a 

sledování výkonnosti u atletů SpS (účast na MČR, počty atletů SpS v průběžných tabulkách žactva 

v mistrovských disciplínách). 

 

Přítomní tímto akceptují závěry oponentur  JKAS: 

zapsal: Pavel Novák  

 


